

EASTBLUFF

AFTER CLASS ENRICHMENT PROGRAMS
ПРОГРАММЫ ПОСЛЕ КЛАССА



Fall 2025

Sept. 8 - Nov. 21

Осень 2025

8 сентября – 21 ноября



Join Basketball

Every Thursday

**Присоединяйтесь к
баскетболу**

Каждый четверг



Newport Beach Recreation & Senior Services

949-644-3151 | ace@newportbeachca.gov

NEWPORTBEACHCA.GOV/ACE



MONDAY

Sept. 8 - Nov. 17
No class 10/20

Понедельник

8.09 - 17.11
Занятий не будет 20.10

Intro to Skateboarding + Roller Sports | Skate Coastal

1st-6th | 3:00-4:00pm | \$360 | EB4001

Get your child rolling and thriving with this exciting class! Whether your child is a complete beginner or looking to level up their skills, this program is designed for 1st-6th graders. Founded by educators and taught by professional career skaters, each 1-hour session will have them learning new tricks, playing fun active games, and burning off energy after a long school day! With ramps, cones, and plenty of action, your child will get the hands-on experience they need to improve, all in a safe and encouraging environment.

Broadway Star Musical Theater: Wicked | Take the Stage Productions

K-6th | 3:00-4:00pm | \$180 | EB4002

Act, sing, dance and explore the world of Broadway in this fun musical theater class! Students will build valuable performance skills, play theater games and create fun characters all while working together to perform a final showcase on the last day! Students will be expected to practice lines and songs at home. **No class 10/27**

Strategic Chess | Strategic Kids

1st-6th | 3:00-4:00pm | \$180 | EB4003

Strategic Chess specializes in making chess fun for children using fun, story based lessons! This curriculum is designed to fit the needs of all skill levels. Every chess student will receive a Strategic Chess workbook according to their own skill level. Chess increases IQ and teaches children to think deeply, gain confidence, solve problems, develop patience, compete well, visualize results and strategize and plan. New & returning students welcomed!

Катание на роликах и скейтбординг

1-6 классы | 15:00-16:00 | \$360 | EB4001

Запишите своего ребенка на захватывающие занятия! Курс предназначен для учеников 1-6 классов, от начинающих до более опытных. Программа разработана педагогами и проводится профессиональными скейтерами. На каждом часовом занятии дети будут осваивать новые трюки, играть в активные игры и выплескивать энергию после школы. С рампами и конусами ваш ребенок получит практический опыт для улучшения навыков в безопасной и мотивирующей обстановке.

Музыкальный театр звёзд Бродвея: Уикед

детсад- 6 класс | 15:00-16:00 | \$180 | EB4002

Актёрское мастерство, пение, танцы и знакомство с миром Бродвея — всё это в увлекательном классе музыкального театра! Ученики будут развивать ценные сценические навыки, играть в театральные игры и создавать яркие образы, работая вместе над постановкой финального шоу, которое состоится в последний день курса. Ученикам потребуется репетировать тексты и песни дома. **Занятий не будет 27.10**

Стратегические шахматы

1-6 классы | 15:00-16:00 | \$180 | EB4003

Strategic Chess специализируется на том, чтобы делать шахматы интересными для детей с помощью увлекательных уроков на основе историй! Эта программа разработана с учётом уровня подготовки каждого ученика. Каждый участник получает рабочую тетрадь Strategic Chess, соответствующую его уровню. Шахматы развивают интеллект, учат детей глубоко мыслить, приобретать уверенность, решать задачи, развивают терпение, навыки соревнования, способность визуализировать результаты, а также планировать и выстраивать стратегию. Новые и возвращающиеся ученики — всегда приветствуются!

TUESDAY

Sept. 8 - Nov. 17
No class 10/21

Вторник

9.09 - 18.11
Занятий не будет 21.10, 11.11

Guitar & Uke Adventures | Green Room Music

2nd-6th | 3:00-4:00pm | \$275 | EB4004

Explore the musical possibilities of guitar & ukulele. All sessions culminate with a concert showcasing pop, classical and rock music. Students learn solo and group songs while gaining public performance experience. All levels welcome, join the adventure! Guitar or Ukulele needed (ukulele can be rented for \$50 per session).

Приключения с гитарой и укулеле

2-6 классы | 15:00-16:00 | \$275 | EB4004

Исследуйте музыкальные возможности гитары и укулеле. Все занятия завершаются концертом, на котором звучат поп, классическая и рок музыка. Ученики учатся играть соло и в группе, приобретая опыт публичных выступлений. Приглашаются все уровни подготовки — присоединяйтесь к приключению! Для занятий необходима гитара или укулеле (укулеле можно арендовать за 50 долларов за сессию)



FALL REGISTRATION:
August 25

**Осенняя
регистрация:
25 августа**

TUESDAY CONTINUED...

Sports X Touch Rugby (Non Contact) | Sports X Group

1st-6th | 3:00-4:00pm | \$216 | EB4005

Our non contact touch rugby program is designed to teach players the basic rules and skills of rugby within a safe learning environment. All of our non contact sessions are designed by Sports X ambassador and ex NZ All Black Tom Taylor. Over the course of the program players will work on their passing, ball handling and body fairs in order to develop all around skill and knowledge of the game.

Вторник...

Sports X Тач регби (без контакта)

1-6 классы | 15:00-16:00 | \$216 | EB400

Наша программа тач-регби учит основным навыкам игры в безопасной среде. Все бесконтактные занятия разработаны Томом Тейлором, амбассадором Sports X и экс-игроком сборной Новой Зеландии All Blacks. Участники улучшат пасы, владение мячом и обманные движения, развивая всесторонние навыки и понимание игры.



WEDNESDAY

Sept. 10 - Nov. 19

No class 10/22, 11/5

среда

10.09 - 19.11

Занятий не будет 22.10, 5.11

European Soccer Class | Pregoni Futbol Training

TK-6th | 1:25-2:25pm | \$324 | EB4006

More than just soccer—our after-school program offers a fun, welcoming space where every child can thrive. With passionate European-style coaching and experienced coaches, each session is safe and delivers a quality, engaging experience. We develop soccer skills and passion while focusing on essential life skills that matter on and off the field. No matter your child's age or level, our inclusive sessions are the perfect place to explore, learn, and grow in the beautiful game.

Европейский стиль футбола

TK-6 классы | 13:25-14:25 | \$324 | EB4006

Наша программа продлённого дня — это весёлое, доброжелательное пространство, где каждый ребёнок может развиваться. С увлечёнными тренерами и европейским стилем обучения, каждое занятие безопасно, качественно и увлекательно. Мы развиваем футбольные и важные жизненные навыки. Независимо от возраста или уровня, наши инклюзивные занятия — идеальное место для роста в этой прекрасной игре.



Lando Game Design & Coding | Lando Interactive

1st-3rd | 1:25-2:55pm | \$252 | EB4007

Instead of burning out on repetitive coding puzzles, Lando students design multiple mini-games each class—mixing creativity and fun while mastering variables, conditionals, and events. Accredited and award-winning classes in our WASC-accredited, award-winning program include challenges that adapt to every student's pace and skill level, ensuring everyone feels challenged but never overwhelmed. Progress you can see. After class, parents get links to their kid's creations to show off or keep building at home. Trustworthy: we text you when your aspiring game builder safely arrives, send detailed reminders before each session, and use a secure sign-out process.

Lando: дизайн игр и программирование

1-3 классы | 13:25-14:55 | \$252 | EB4007

Вместо однообразных заданий ученики Lando создают мини-игры на каждом уроке, осваивая переменные и события через творчество. Наши аккредитованные курсы предлагают адаптированные задания для любого уровня, чтобы каждый ученик чувствовал себя вовлечённым, но не перегруженным. Прогресс, который вы увидите. После занятий вы получите ссылки на работы вашего ребёнка. Нам можно доверять. Мы сообщим, когда ваш ребёнок прибудет, отправим напоминания и обеспечим безопасный процесс.



Singing Academy | Mini Music Masters

2nd-6th | 1:25-2:25pm | \$225 | EB4009

Singing academy offers students the opportunity to develop their vocal and performance skills together. Students will practice vocal and breathing exercises that build strong vocal technique and will learn strategies on how to become a dynamic performer. Additionally, students will be learning aural skills to develop a musical ear.

Вокальная академия

2-6 классы | 13:25-14:55 | \$225 | EB4009

Академия вокала предлагает ученикам возможность развивать свои вокальные и исполнительские навыки одновременно. Студенты будут выполнять вокальные и дыхательные упражнения для постановки сильной вокальной техники, а также изучат стратегии, как стать ярким артистом. Кроме того, ученики будут развивать свой музыкальный слух.

A \$20 refund fee will be applied to any request made before the start of the second class. No refunds after the second class.

К любому запросу, сделанному до начала второго занятия, будет применена плата за возврат в размере 20 долларов США. После второго занятия возврат средств невозможен.

THURSDAY**Sept. 11 - Nov. 20**
No class 10/23**Четверг****11.09 - 20.11**
Занятий не будет 23.10**Spanish for Children | Conversa, Inc.****1st-5th | 3:00-4:00pm | \$330 | EB4008**

Conversa's aim is to instill a love for Spanish and Latin cultures in a fun, active and natural way. Learn Spanish and become more fluent and confident. Our approach to teaching languages is an input-based instruction of vocabulary in a way that is comprehensible. It's similar to how you learned your native language. You'll acquire some of the most frequently used words and phrases to help you build your communication skills.

CORE Basketball | CORE Athletics Training**K-3rd | 3:00-4:00pm | \$320 | EB4010**

CORE Basketball Classes are designed for kids of all ages and skill levels who want to build their basketball abilities in a fun, supportive, and high-energy environment. Each session combines expert instruction with engaging drills, games, and scrimmages to help participants improve footwork, dribbling, passing, shooting, and defense. Classes are structured to meet each player where they are, with small groups based on age and experience, ensuring personalized attention and a positive peer-to-peer dynamic. More advanced players will be introduced to team concepts like man-to-man and zone defense, fast breaks, boxing out, and setting screens. By integrating social-emotional learning into our curriculum, CORE helps young athletes grow not only on the court, but off it—developing confidence, resilience, teamwork, and leadership.

Испанский для детей**1-5 классы | 15:00-16:00 | \$330 | EB4008**

Цель Conversa — привить любовь к испанскому языку и латиноамериканской культуре в увлекательной, активной и естественной форме. Учите испанский, становитесь более беглыми и уверенными. Наш подход к изучению языков основан на восприятии словарного запаса в доступной форме — примерно так, как вы осваивали родной язык. Вы выучите часто используемые слова и фразы, которые помогут вам развить навыки общения.

CORE Баскетбол**Детсад - 3 класс | 15:00-16:00 | \$320 | EB4010**

Баскетбольные занятия CORE. Наши занятия созданы для детей всех возрастов и уровней подготовки, которые хотят улучшить свои баскетбольные навыки в весёлой и энергичной обстановке. Каждая тренировка включает в себя профессиональное обучение, увлекательные упражнения, игры и мини-матчи. Мы помогаем участникам улучшить работу ног, дриблинг, передачи, броски и защиту. Занятия проходят в небольших группах, сформированных по возрасту и опыту, что обеспечивает индивидуальный подход к каждому игроку. Более продвинутые участники изучают командные стратегии, такие как личная и зонная защита, быстрые прорывы и заслоны. Мы также включаем в программу социально-эмоциональное обучение, чтобы помочь юным спортсменам развивать не только баскетбольные навыки, но и уверенность в себе, стойкость, умение работать в команде и лидерские качества.

Pick-up Procedures:

Kindergartners: After school dismissal, the ACE instructor will pick them up at their classroom and walk them to their designated classroom or area.

1st-6th Grade: Students will meet instructors at the lunch tables, where the instructor will walk the student to the designated classroom.

процедура получения

Воспитанники детского сада: После увольнения из школы инструктор ACE заберет их в классе и отведет в назначенный класс или место.

1-6 классы: Студенты встретятся с преподавателями за обеденными столами, где преподаватель проведет студента в назначенный класс.



8TH ANNUAL HALLOWEEN Spooktacular

SATURDAY, OCTOBER 25
3-6PM AT MARINERS PARK

HAUNTED WALKTHROUGH | TRUNK-OR-TREAT | DJ + MUSIC | CARNIVAL GAMES | BOUNCE HOUSES | COSTUME CONTEST | FOOD TRUCKS

Free Event

CITY OF NEWPORT BEACH CALIFORNIA

The poster features a dark, spooky background with a spider web in the top left and a haunted house silhouette in the bottom left. Two photographs are shown: one of two women holding a large red and blue bow, and another of a child in a costume standing next to a small train engine. A green hand holding a sign that says 'Free Event' is in the bottom right corner.